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Abstract (en)
Low-loader waggon which moves the low-loading bridge (1) out laterally for the purpose of loading, the bogies (5) having guides (10) on which the
low-loading bridge (1) is slid and transportation rollers (9) being attached to the bottom of the low-loading bridge (1), with which rollers the said
bridge is supported when moving out on the platform and the fixing of the two bogies to one another occurs solely by means of the low-loading
bridge. <IMAGE>

Abstract (de)
Tiefladewaggon für Huckepackverkehr, der zum Zweck der Beladung die Tiefladebrücke (1) seitlich ausfährt, wobei die Fahrgestelle (5) Führungen
(10) aufweisen, auf denen die Tiefladebrücke (1) verschoben wird und an der Unterseite der Tiefladebrücke (1) Fahrrollen (9) angebracht sind, mit
denen sie sich beim Ausfahren am Perron abstützt und die Fixierung der beiden Fahrgestelle zueinander lediglich durch die Tiefladebrücke erfolgt.
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